
Visoka škola „CEPS-Centar za poslovne studije“ u Kiseljaku 

Josipa bana Jelačića bb, 71250 Kiseljak, Bosna i Hercegovina 

           

Kiseljak, 07.02.2019. godine 

 

 

P O Z I V 

 

za 20. (dvadesetu) sjednicu Povjerenstva za kvalitet Visoke škole „CEPS-Centar za 

poslovne studije“ u Kiseljaku 

 

 

Poštovani,  

 

Pozivamo Vas na sjednicu Povjerenstva za kvalitet Visoke škole „CEPS-Centar za poslovne 

studije“ u Kiseljaku (u daljem tekstu: Visoke škole), koja će se održati dana 11.07.2018. 

godine u prostorijama Visoke škole „CEPS-Centar za poslovne studije“ u Kiseljaku u 

konferencijskoj sali u 10:00 sati. 

 

Za sjednicu predlažem sljedeći dnevni red: 

 

1. Analiza dosadašnjih aktivnosti na implementaciji akcijskog plana za poboljšanje i 

unapreĎenje sustava kvaliteta nakon akreditacije 2016. godine. 

2. Razno. 

 

Dostaviti: 

- Oglasnoj ploči Visoke škole; 

- Članovima Povjerenstva za kvalitet; 

- a/a Visoke škole. 

 

 

 

Predsjednik povjerenstva 

 

____________________________________ 

Pred. VŠ Nermin Palić, menadžer za kvalitet 

 

  



Visoka škola „CEPS-Centar za poslovne studije“ u Kiseljaku 

Josipa bana Jelačića bb, 71250 Kiseljak, Bosna i Hercegovina 

                 

Kiseljak, 14.02.2019. godine 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 20. (dvadesete) sjednice Povjerenstva za kvalitet Visoke škole „CEPS-Centar za 

poslovne studije“ u Kiseljaku 

 

Dana, 14.02.2019. godine, održana je 20. (dvadeseta) sjednica Povjerenstva za kvalitet, u 

prostorijama Visoke škole, u  Kiseljaku. 

 

 

Sjednici su prisustovali slijedeći:  

 

- Pred. VŠ. Mirzo Selimić, direktor, 

- Pred. VŠ. Nermin Palić, menadžer za kvalitet, 

- Stjepana Bošnjak, predstavnik nenastavnog osoblja; 

- Pred. VŠ. Mirza Kulenović, voditelj studija na studijskom programu Poslovna 

ekonomija; 

- Pred. VŠ. Džemal Cinac, ECTS koordinator 

- Alem Kljajić, predstavnik studenata; 

 

 

Sjednica je počela u 10:00 sati. 

 

Menadžer za kvalitet pozdravio  je sve prisutne, zahvalio se na dolasku te je ukratko upoznao 

prisutne sa dnevnim redom sjednice:  

 

1. Analiza dosadašnjih aktivnosti na implementaciji akcijskog plana za poboljšanje i 

unapreĎenje sustava kvaliteta nakon akreditacije 2015. godine. 

2. Razno. 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. Nakon uvodnog dijela krenulo se sa dnevnim redom 

sjednice. 

  

Ad.  1.  
 

Menadžer za kvalitet upoznao je prisutne sa akcijskim planom za poboljšanje kvaliteta u 

postakreditativnom periodu na Visokoj školi. Razgovaralo se o poduzetim mjerama i 

aktivnostima. Zaključeno je da je akcijski plan realiziran dobrim dijelom te je dogovoreno da 

se nastavi sa poduzimanjem aktivnosti u cilju ispunjenja svih preporuka komisije za 

akreditaciju. 

 



 

Ad. 2.   

 

Nije bilo pitanja. 

 

Sjednica je završila u 11:00. 

 

 

Zapisničar:                                                                      Predsjednik povjerenstva: 

 

________________________    ____________________________ 

Suzana Nikačević                                                Pred. VŠ Nermin Palić, menadžer za kvalitet 

 

 

 

  

 


